
Estimades famílies,

Us volem informar, que ahir, després de gairebé dues hores de reunió entre els
representants del CCT i les 38 AFA/AMPA afectades, hem sortit amb un regust
agredolç.

És cert, que hem aconseguit prorrogar el conveni vigent el curs 23-24 i
segurament durant el curs 24-25 i ens asseguren la seva voluntat de negociar un
conveni de 4 anys, però no ho poden dir del cert, ja que segons ells no ho poden
decidir sense el vistiplau del departament d’educació.
Ens han emplaçat a una reunió a finals de febrer, aproximadament, per tal
d’informar-nos el parer del departament. Aquest canvi de rumb, casualment ha
estat després de les reivindicacions públiques als mitjans de comunicació i
mitjançant la presentació d’una moció a l’Ajuntament de Tarragona.

Ja no volem les molles, volem el pa sencer!, això no ens satisfà.

Les famílies no defallim, caldrà seguir lluitant, unides, fent pinya per a
aconseguir que se’ns respecti a totes les AFA/AMPA, com a pilars fonamentals
de la comunitat educativa.
Estem capacitades per a seguir gestionant, com hem fet fina ara, i que a més el
CCT ens ha reconegut que ho fem eficàcia, i professionalitat. Recordem que per
dur a terme el servei de menjador ja ens empara la Llei d’Educació.

No defallim, seguirem fins a aconseguir-ho!

#respectealesAFA/AMPA
#seguim
#lesfamíliesdecidim
#SOSmenjadorsTarragonès


